
                                      

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 6

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26. febrero . 2024

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:20

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

ALBERTO VIDAL GUERRERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE)
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

Concejal (Vicepresidente - VOX)
AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 29/01/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

Se comentan algunos temas de la pasada Junta de Distrito de 29 de enero de 
2024, contestadas por los Servicios Técnicos: 

-  Que en la  zona de los Juzgados hay unos juegos infantiles  que se debería 
revisar,  ya  que  hay  una  barra  de  madera,  en  forma  de  cartel,  en  el  que  se  lee 
BENITO.com, está muy bajita y los niños se golpean la cabeza al pasar por ahí.
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R/  Hay dos toboganes,  uno para pequeños y otro para los más grandes.  El  
pequeño es el que tiene la barra, para que los niños se puedan coger. Por otra parte, los  
juegos están certificados tal y como se han fabricado y si se modifica el juego ya no está  
certificado y el fabricante no se responsabiliza de posibles defectos o daños.

Que falta regar el césped del Bulevar, que está muy seco.

R/ Se cortó el riego unos días pero ya se vuelve a regar. Además el césped de  
esa zona es grama y cuando hace algo de frío amarillea, no es falta de agua.

Que  en  esa  zona  del  Bulevar  se  ha  quitado  un  contenedor  de  Vidrio.  Sería 
interesante que lo volvieran a poner ya que lo pueden aprovechar las cafeterías de la zona.

R/  Se ha solicitado a Ecovidrio la instalación de un contenedor de vidrio en el  
Bulevar Vicente Blasco Ibáñez, esquina calle José Barberá Cepriá.

Que se ha quitado una papelera en la calle Tarragona, frente al Dialprix.

R/ se ha procedido a la instalación de una papelera en la calle Tarragona, num.4.

Que se solicitad la retirada de unos bancos ubicados dentro del terreno donde 
está la A VV Rafalafena al lado de Consum y sustituirlos por unos nuevos.

R/  Realizada visita en la zona indicada se comprueba que los citados bancos  
están en buen estado de conservación,  por lo  que se considera que no necesitan ser  
sustituidos. Se ha procedido a su repintado.

Que se de una solución a los árboles que se han cortado en el CP Enriqueta Agut.

R/ se repusieron el día dos de febrero.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Eva M.ª Jiménez Jiménez (Asociación de Vecinos Gumbau).

La señora Jiménez manifiesta su indignación por no haber asistido el equipo de 
gobierno a la reunión que tenían prevista el pasado 15 de febrero con dicha asociación. El 
señor Presidente lamenta el hecho ocurrido pidiendo disculpas por ello. Y que averiguará 
por qué motivos no se llevó a cabo dicha reunión.

Interviene Vicky Amores Heredia (Asociación de Vecinos Rafalafena).

La señora Amores quiere transmitir en primer lugar su enhorabuena al Concejal 
de Medio Ambiente por la rapidez en que han solucionado las peticiones propuestas, como 
rampa de acceso, ampliación acera, etc. 

En segundo lugar la señora Amores comenta que se deberían abrir el acceso de 
las calles perpendiculres a la Av de Lidón sobre todo la calle Puig Roda.

Finalmente la  señora Amores comenta que hay que buscar una solución para 
descongestionar de tráfico la calle Rafalafena.

Interviene  M.ª Cruz Jiménez Redondo ( Asociación de Vecinos Dr. Marañón y 
Adyacentes).

La señora Jiménez comenta en primer lugar que en general falta limpieza en el 
barrio. El Señor presidente comenta que se debería concretar en qué lugares se nota esa 
falta de limpieza para poder comentarlo a la empresa adjudicataria de ese servicio.

Recuerda también que faltan calles por arreglar en el barrio. El señor Presidente 
comenta al respecto que se está en ello y que se ha empezado a asfaltar la calle Moncada.
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Interviene José Segura Pallarés (Vecino PSOE).

El señór Segura recuerda en primer lugar que falta colocar un espejo al final de la 
calle Villavieja con Calle Pintor Carbó.

Señala también el señor Segura que en la calle Pintor Carbó en los contenedores 
que hay allí ubicados están separados de manera que cabe hasta un coche entre medio de 
ellos.

Interviene  Esteban Adell  Boix (Asociación de Vecinos Bulevar  Vicente Blasco 
Ibáñez).

Se solicita el arreglo de baches en la acera central del Bulevar Vicente Blasco 
Ibáñez en la zona final del Auditorio (de los Juzgados a parque del Auditorio).

Que se tenga presente el baldeo con agua a presión en el Bulevar Vicente Blasco 
Ibáñez,  después de las fiestas de la Magdalena,  para limpieza y eliminación de malos 
olores  de  esa  zona.  El  señor  Presidente  comenta  al  respecto  que existen un servicio 
extraordinario de limpieza durante las fiestas de la Magdalena. No obstante se tendrá en 
cuenta.

Interviene Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). 

El señor Bernat comenta que se debería reforzar la información de zona deportiva 
y de colegios, con más carteles o uno más grande, en la zona de la calle Villavieja en 
donde  se  ubican  tanto  el  CP  Enriqueta  Agut,  CP  Sanchis  Yago  y  Centro  Deportivo 
Rafalafena, sobre todo para concienciar a los vehículos que por allí circulan.

Interviene Julio Tena Fortanet (Vecino por el Partido Popular).

El señor Tena comenta que el garaje de una comunidad de propietarios quiere 
instalar un espejo a la salida del mismo para tener mejor visibilidad y se preguntaban que a 
quien le correspondía pagar ese espejo. El señor presidente comenta al respecto que la 
instalación de dichos espejos corre a cargo de la comunidad de propietarios.

Comenta también el señor Tena que en la plaza Escultor Adsuara han eliminado 
unos pivotes verdes que aprovechan algunos vehículos para estacionar en esas zonas que 
antes no podían. Pregunta si se pueden volver a reponer. El señor Presidente comenta al 
respecto que la Ordenanza Municipal prohibe la colocación de cualquier tipo de pivotes, 
maceteros etc. Se estudiará para ver qué otro tipo de actuación se puede realizar.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y 
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 6

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. febrer . 2024

Hora inici/fi: 19:30 / 20:20

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

ALBERTO VIDAL GUERRERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

President (PP)
Regidor (PP)
Veí (Alcaldía)
Veí (Alcaldía)
Veí (PP)
Veí (PSOE)
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

Concejal (Vicepresidente - VOX)
AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 29/01/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

Es comenten alguns temes de la passada Junta de Districte de 29 de gener de 
2024, contestades pels Servicis Tècnics: 

- Que en la zona dels Jutjats hi ha uns jocs infantils que s'hauria de revisar, ja que 
hi ha una barra de fusta, en forma de cartell, en el qual es llig Benito.com, està molt baixeta 
i els xiquets es colpegen el cap en passar per ací.
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R/ Hi ha dos tobogans, un per a xicotets i un altre per als més grans. El xicotet és  

el  que té la  barra,  perquè els  xiquets es puguen agafar.  D'altra banda,  els  jocs estan  
certificats tal com s'han fabricat i si es modifica el joc ja no està certificat i el fabricant no es  
responsabilitza de possibles defectes o danys.

Que falta regar la gespa del Bulevard, que està molt seca.

R/ Es va tallar el reg uns dies però ja es torna a regar. A més la gespa d'eixa zona  
és grama i quan fa alguna cosa de fred esgrogueïx, no és falta d'aigua.

Que  en  eixa  zona  del  Bulevard  s'ha  llevat  un  contenidor  de  Vidre.  Seria 
interessant que ho tornaren a posar ja que ho poden aprofitar les cafeteries de la zona.

R/ S'ha sol·licitat a Ecovidrio la instal·lació d'un contenidor de vidre en el Bulevard  
Vicente Blasco Ibáñez, escaira carrer José Barberá Cepriá.

Que s'ha llevat una paperera al carrer Tarragona, enfront del Dialprix.

R/ s'ha procedit a la instal·lació d'una paperera al carrer Tarragona, num.4.

Que se sol·licita la retirada d'uns bancs situats dins del terreny on està l'A VV 
Rafalafena al costat de Consum i substituir-los per uns nous.

R/ Realitzada visita en la zona indicada es comprova que els citats bancs estan  
en  bon  estat  de  conservació,  per  la  qual  cosa  es  considera  que  no  necessiten  ser  
substituïts. S'ha procedit al seu repintat.

Que se de una solució als arbres que s'han tallat en el CP *Enriqueta Agut.

R/ es van reposar el dia dos de febrer.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé Eva M.ª Jiménez Jiménez (Associació de Veïns Gumbau).

La senyora Jiménez manifesta la seua indignació per no haver assistit l'equip de 
govern a la  reunió que tenien prevista el  passat  15 de febrer amb esta associació.  El 
senyor President lamenta el fet ocorregut demanant disculpes per això. I que esbrinarà per 
quins motius no es va dur a terme eixa reunió.

Intervé Vicky Amores Heredia (Associació de Veïns Rafalafena).

La senyora Amores vol transmetre en primer lloc la seua enhorabona al Regidor 
de Medi Ambient per la rapidesa en què han solucionat les peticions proposades, com la 
rampa d'accés, ampliació vorera, etc. 

En  segon  lloc  la  senyora  Amores  comenta  que  s'haurien  d'obrir  l'accés  dels 
carrers perpendiculres a la Av de Lledó sobretot el carrer Puig Roda.

Finalment  la  senyora  Amores  comenta  que  cal  buscar  una  solució  per  a 
descongestionar de trànsit el carrer Rafalafena.

Intervé  M.ª  Cruz  Jiménez  Redondo (  Associació  de  Veïns  Dr.  Marañón  i 
Adjacents).
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La senyora Jiménez comenta en primer lloc que en general falta neteja en el barri. 
El Senyor president comenta que s'hauria de concretar en quins llocs es nota eixa falta de 
neteja per a poder comentar-ho a l'empresa adjudicatària d'eixe servici.

Recorda també que falten carrers per arreglar  en el  barri.  El  senyor President 
comenta sobre  este tema que s'està  en això  i  que s'ha començat  a  asfaltar  el  carrer 
Moncada.

Intervé José Segura Pallarés (Veí PSOE).

El  senyor Segura recorda en primer lloc que falta col·locar un espill  al final del 
carrer la Vilavella amb Carrer Pintor Carbó.

Assenyala també el senyor Segura que al carrer Pintor Carbó en els contenidors 
que hi ha allí situats estan separats de manera que cap fins a un cotxe entre mitjà d'ells.

Intervé  Esteban  Adell  Boix (Associació  de  Veïns  Bulevard  Vicente  Blasco 
Ibáñez).

Se sol·licita l'arranjament de desnivells en la vorera central del Bulevard Vicente 
Blasco Ibáñez en la zona final de l'Auditori (dels Jutjats a parc de l'Auditori).

Que es tinga present la neteja amb aigua a pressió en el Bulevard Vicente Blasco 
Ibáñez, després de les festes de la Magdalena, per a l’eliminació principalment de males 
olors d'eixa  zona.  El  senyor  President  comenta sobre  este tema que existix  un servici 
extraordinari de neteja durant les festes de la Magdalena. No obstant això es tindrà en 
compte.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). 

El senyor Bernat comenta que s'hauria de reforçar la informació de zona esportiva 
i de col·legis, amb més cartells o un més gran, en la zona del carrer la Vilavella on se 
situen tant el CP Enriqueta Agut, CP Sanchis Yago i Centre Esportiu Rafalafena, sobretot 
per a conscienciar als vehicles que per allí circulen.

Intervé Julio Tena Fortanet (Veí pel Partit Popular).

El  senyor  Tena  comenta  que  el  garatge  d'una  comunitat  de  propietaris  vol 
instal·lar un espill a l'eixida del mateix per a tindre millor visibilitat i es preguntaven que a 
qui li corresponia pagar eixe espill. El senyor president comenta sobre  este tema que la 
instal·lació d'estos espills és a càrrec de la comunitat de propietaris.

Comenta també el senyor Tena que en la plaça Escultor Adsuara han eliminat uns 
pivots verds que aprofiten alguns vehicles per a estacionar en eixes zones que abans no 
podien. Pregunta si es poden tornar a reposar. El senyor President comenta sobre  este 
tema  que  l'Ordenança  Municipal  prohibix  la  col·locació  de  qualsevol  tipus  de  pivots, 
jardineres etc. S'estudiarà per a veure quin altre tipus d'actuació es pot realitzar.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i vint 
minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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